

Protokoll fra årsmøte i Stjørdal Pistolklubb 2021



Dato: 21. April 2022 kl. 19:00
Sted: Skatval Skytebane

Protokoll fra årsmøte i Stjørdal Pistolklubb 2021

Årsmøtet ble avholdt på Skatval Skytebane 21. april 22 klokken 19.00:

Oppmøte: Stian Aleksander Andersen, Gerd Nesgård Bergersen, Tom Roger Birkeland, William Brekstad-Korsvik, Lill Tonje Brekstad-Korsvik, Frode Bremseth, Thea Olsen Brettengen, Bjørn Martin Bruun, Kenth Wangberg Dybvad, Nina Anette Endresen, Sigurd Endresen, Geir Håvard Fossbakk, Martin Frigaard, Ingolf Frigaard, Geir Sverre Gjendem, Knut Grongstad, Roar Hembre, Carl Arne Ask Hofstad, Jann Karsten Holan, Knut Holan, Endre Hølaas, Steinar Høybakken, Eva Olaus Iversen, Bjørn Anton Jakobsen, Kristian Korsvik, Magnar Bjørn Kristiansen, Leif Morten Laugen, Ruben Alexander Lindgren, Torbjørn Pedersen, Sissel Pedersen, Toralf Pedersen, Øyvind Rokstad, Stig Otto Rygh, Bertil Sivertsvik, Joakim Skaar, Erik Stai, Alexandra Westby Stokke, Kirsti Haug Stokke, Nils Ingemund Stokke, Lene Johanne Sylte, Finn Jarle Sørli, Arne Tyholt, Anders Vik, Mette-Kristin Westby, Ivar Andre Ødegård, Eric Øien, Håvar Aasander

Før møtet startet fikk Stjørdal Pistolklubb blomster og gratulasjoner av Erik Stai på vegne av Levanger SSL for den fine hallen vi har bygget.

Sak 1: Godkjenne de stemmeberettigede medlemmene

Følgende hadde ordet i saken: Alexandra Westby Stokke

45 stemmeberettiget, 2 ikke stemmeberettiget.

44 stemmeberettiget, 2 ikke stemmeberettiget fra kl 22:40 (fra sak 12 - Medlemskontingent).

Forslag fra styret: Sak 1 godkjennes.

Enstemmig vedtatt.

Vedtatt: Forslaget ble vedtatt.

Sak 2: Velge dirigent

Følgende hadde ordet i saken: Finn Jarle anbefaler Nils Håvard Dahl.

Forslag fra Finn Jarle: Nils Håvard Dahl.

Dirigent ønsket å flytte saker som omhandler det samme under samme sak, eksempel kontingent flyttes under sak 12 etc.

Enstemmig vedtatt.

Vedtatt: Forslaget ble vedtatt.

Sak 3: Velge protokollfører

Følgende hadde ordet i saken: Finn Jarle

Forslag fra Finn Jarle: Ruben Lindgren

Enstemmig vedtatt.

Vedtatt: Forslaget ble vedtatt.

Tellekorps: Kirsti Stokke og Gerd Bergersen

Sak 4: Velge to medlemmer til å underskrive protokollen

Følgende hadde ordet i saken: Mette Westby
Forslag: Håvar Aasander og Jan Karsten Holan
Forslag fra styret: Sak 4 godkjennes.
Enstemmig vedtatt.
Vedtak: Forslaget ble vedtatt.

Sak 5: Godkjenne forretningsorden

Følgende hadde ordet i saken: Nils Håvard Dahl.
Forslag fra styret: Sak 5 godkjennes.
Enstemmig vedtatt.
Vedtak: Forslaget ble vedtatt.

Sak 6: Godkjenne innkallingen

Følgende hadde ordet i saken: Nils Håvard Dahl,
Forslag fra styret: Sak 6 godkjennes.
Enstemmig vedtatt.
Vedtak: Forslaget ble vedtatt.

Sak 7: Godkjenne saklisten

Følgende hadde ordet i saken: Nils Håvard Dahl
Med forbehold om å flytte om litt på sakene.
Forslag fra styret: Sak 7 godkjennes.
Enstemmig vedtatt.
Vedtak: Forslaget ble vedtatt.

Sak 8: Orientering om prosjektet Skatval Skytebaneanlegg ved Toralf Pedersen

Følgende hadde ordet i saken: Toralf Pedersen
Toralf gikk igjennom hele prosessen fra start til pr nå med Skatval Skytebane

Sak 9: Behandle idrettslagets årsberetning, herunder eventuelle gruppeårsmeldinger

9.01: Årsberetning 2021

Følgende hadde ordet i saken: Lill Tonje Brekstad
Forslag fra styret: Sak 9.01 godkjennes.
Nils Håvard Dahl ønsket å vite hvem som var blitt utdannet trenere, det er Mette Westby og Lill Tonje Korsvik som er godkjente trenere.
Enstemmig vedtatt.
Vedtak: Forslaget ble vedtatt.

9.02: Rapport Sportslig komite Stjørdal pk. 2022

Følgende hadde ordet i saken: Bjørn Jakobsen
Innvendinger: Felt stevne dato feil.
Bjørn Bruun – Ønsker 2 personer til i sportslig komiten.
Forslag fra styret: Sak 9.02 godkjennes.
Enstemmig vedtatt.
Vedtak: Forslaget ble vedtatt.

9.03: Rapport Booking

Følgende hadde ordet i saken: Sissel Pedersen
Forslag fra styret: Sak 9.03 godkjennes.
Bjørn Jakobsen – Lurer på om det er kommet inn noen sponsorer, det er det ikke.
Enstemmig vedtatt.
Vedtak: Forslaget ble vedtatt.

9.04: Årsberetning feltskyting

Følgende hadde ordet i saken: Geir Sverre Gjendem
Forslag fra styret: Sak 9.04 godkjennes.
Enstemmig vedtatt.
Vedtak: Forslaget ble vedtatt.

05: Rapport Økonomigruppa

Følgende hadde ordet i saken: Gerd Bergersen
Forslag fra styret: Sak 9.05 godkjennes.
Enstemmig vedtatt.
Vedtak: Forslaget ble vedtatt.

Sak 10: Behandle:

10.01 Idrettslagets regnskap

Følgende hadde ordet i saken: Mette Westby
Innvendinger: Toralf Pedersen lurer på hvor mye som var kommet inn som ekstra medlemsavgift/støtte (dugnad) – Sum: 63 500kr er kommet inn ekstra.
Forslag fra styret: Sak 10.01 godkjennes.
Enstemmig vedtatt.
Vedtak: Forslaget ble vedtatt.

10.02 Behandle kontrollutvalgets beretning

Følgende hadde ordet i saken: Jann Karsten Holan
Forslag fra styret: Sak 10.2 godkjennes.
Enstemmig vedtatt.
Vedtak: Forslaget ble vedtatt.

Minnet Odd Røsts bortgang med 1 minutters stillhet.
Det var en fin begravelse med innlagt salutt på kirkegården.
Minnegave fra familien som ble på 8300kr, familien ønsket at disse pengene ble øremerket luftvåpen.

Sak 11: Behandle forslag og saker

Nils Håvard Dahl innledet med noen ord om at klubben har fått nytt og flott skyteanlegg, alt som er nytt krever at man hele tiden må kunne gjøre justeringer/omstillinger underveis. Årsmøtevedtak er bundet til styret, hvor han kom med anbefaling om at forslagene og vedtakene ikke er for detaljert slik at styret ikke kan gjøre justeringer underveis.

11.01: Rifle i pistolkaliber

Forslagsstiller: Geir Sverre Gjendem

Følgende hadde ordet i saken: Nils Håvard Dahl – Dette kan ikke stemmes over da baneinstruksen sier det som sier det som den sier, det må da søke om å endre baneinstruksen og så ta det opp igjen ved neste årsmøte. (Baneinstruksen ligger på hjemmesiden, denne ble vist på skjermen)

Forslag fra styret: Sak 11.01 godkjennes ikke.

Viser til baneinstruks godkjent av Politimesteren i Trøndelag, datert 17.03.2022 og signert av klubben 18.03.2022.

Vedtak: Forslaget ble ikke vedtatt.

11.02: Disponering/ Organisering av standplasser

Forslagsstiller: Geir Sverre Gjendem

Følgende hadde ordet i saken: Nils Håvard Dahl

Torbjørn Pedersen – mener at dette bør styret skal kunne justere underveis.

Forslag fra styret: Sak 11.02 godkjennes ikke.

Avstemning med håndsopprekking. 14 personer er positive til dette forslaget.

Vedtak: Forslaget ble ikke vedtatt.

11.03: Feltskyting Setnan

Forslagsstiller: ~~Geir Sverre Gjendem~~

Geir Sverre trekker forslaget.

11.04: Feltkomiteen videreføres.

Forslagsstiller: Geir Sverre Gjendem

Følgende hadde ordet i saken:

Forslag fra styret: Sak 11.04 godkjennes ikke.

Avstemning med håndsopprekking. 26 personer er positive til dette forslaget.

Vedtak: Forslaget ble vedtatt. Feltkomiteen videreføres.

11.05: Feltskyting Skatval

Forslagsstiller: Geir Sverre Gjendem

Følgende hadde ordet i saken: Geir Sverre Gjendem, Lill Tonje, Torbjørn Pedersen, Martin Bruun, Nils Håvard Dahl, Steinar Høybakken, Toralf Pedersen, Jann Karsten Holan.

Geir Sverre endret til: Stjørdal pistolklubb skal arrangere feltstevner i hallen på Skatval. Styret skal legge til rette for at feltstevner skal kunne arrangeres, er ansvarlig for at det settes opp feltstevner på terminlista. («og at de gjennomføres» strykes fra forslaget.)

Forslag fra styret: Sak 11.05 godkjennes ikke.

Avstemning med håndsopprekking. 30 personer er positive til dette forslaget.

Vedtak: Forslaget ble vedtatt.

11.06: Riflegruppe

Forslagsstiller: Geir Sverre Gjendem

Følgende hadde ordet i saken: Geir Sverre Gjendem, Lill Tonje Korsvik, Toralf Pedersen, Bjørn Jakobsen, Martin Bruun, Ingemund Stokke, Nina Endresen.

Lill Tonje informerer om at det er satt opp treninger for rifle på onsdager.

Martin Bruun sier at det kan/bør velges inn en rifle representant i Sportslig utvalg, noe som styret er positiv til.

Geir Sverre Gjendem trekker forslaget.

11.07: Feltskyting

Forslagsstiller: Ingemund Stokke, Magnar Kristiansen, Bjørn Ligård, Kirsti Stokke

Følgende hadde ordet i saken: Ingemund Stokke

Ingemund Stokke, Magnar Kristiansen, Bjørn Ligård, Kirsti Stokke trekker forslaget

11.08: Orden i hallen – forslag om forbedringer

Forslagsstiller: Geir Sverre Gjendem

Følgende hadde ordet i saken: Geir Sverre Gjendem

Geir Sverre Gjendem trekker forslaget ved at denne tas av Teknisk Komite.

11.09: Navneforslag (Slått sammen 2 saker)

Forslagsstiller: Styret, Mette Westby, Ingemund Stokke, Magnar Kristiansen, Bjørn Ligård, Kirsti Stokke.

Innkomet forslag under møtet:

Forslagsstiller: Bjørn M. Bruun, Roar Hembre, Stian Andersen og Bjørn Jakobsen

Forslag på navn: Skatval Skytehall.

Det er kommet inn forslag på følgende navn:

- 1: Skatval skytebane
- 2: Stjørdal Pistolklubb Skytearena
- 3: Stjørdal Pistolklubb, Skytehall
- 4: Skatval Skytehall.

Følgende hadde ordet i saken: Geir Sverre Gjendem, Toralf Pedersen, Torbjørn Pedersen, Nils Håvard Dahl, Mette Westby, Ingemund Stokke, Kirsti Stokke.

Ønskelig at det gjøres skriftlig valg.

Det ble stemt først over Stjørdal eller Skatval i navnet.

Skriftlig avstemning:

Stjørdal: 25

Skatval: 17

Forkastet: 2

Totalt: 44

Vedtak: Navnet skal inneholde Stjørdal.

Valg om det skal være Stjørdal Pistolklubb, Skytehall eller Stjørdal Pistolklubb, Sytearena:

Avstemning med håndsopprekking, Stjørdal Pistolklubb, Skytehall - Enstemmig vedtatt

Vedtak: Forslaget ble vedtatt, nytt navn er: Stjørdal Pistolklubb, Skytehall.

11.10: Egen bankkonto for rekrutter

Forslagsstiller: Nina Anette Endresen

Følgende hadde ordet i saken: Nina Anette Endresen, Mette Westby, Toralf Pedersen.

Mette Westby: Vi allerede har kontoer vi kan bruke til juniorer/rekrutter. Det trengs ikke å opprettes noen ny konto i banken.

Rekrutter får egen konto, styret utarbeider regler for hvordan kontoen skal brukes, med rekruttene og trenere etc.

Forslag fra styret: Sak 11.10 godkjennes.

Enstemmig vedtatt.

Vedtak: Forslaget ble vedtatt.

11.11: Løpende oppdatert og utviklet hjemmeside

Forslagsstiller: Nina Anette Endresen

Følgende hadde ordet i saken: Nina Anette Endresen, Nils Håvard Dahl, Bjørn Jakobsen.

Nina trekker forslaget, med at styret legger ut info om verv/roller/funksjoner etc på hjemmesiden etter årsmøtet.

~~11.12) & 11.13A: Gulvseksjonene på banene må slipes ned~~

Forslagsstiller: Kristian Korsvik (På vegne av Teknisk Komite)

Følgende hadde ordet i saken: Kristian Korsvik

Kristian trekker forslaget. Teknisk Komite tar denne saken.

11.13B: Maling av ubehandlet del av gulvet

Forslagsstiller: Kristian Korsvik (På vegne av Teknisk Komite)

Følgende hadde ordet i saken: Kristian Korsvik

Kristian trekker forslaget. Teknisk Komite tar denne saken.

11.13C: Teknisk ha overordnet ansvar for vedlikehold av klubbvåpen

Forslagsstiller: Kristian Korsvik (På vegne av Teknisk Komite)

Følgende hadde ordet i saken:

Kristian trekker forslaget. Kommende styre og Teknisk Komite tar denne saken.

11.14: Oppdatering av medlemsliste

Forslagsstiller: Nina Anette Endresen

Følgende hadde ordet i saken: Nina

Nina trekker forslaget. Link til skytteradmin / app.skyting.no legges ut på hjemmesiden.

Oppnevnte komiteer legges ut på hjemmesiden ila en uke når de er klar etter årsmøtet.

11. 15A: Skytehallens sosiale del, toalettfasiliteter og kjøkken gjøres tilgjengelig for utleie

Forslagsstiller: Mette Westby

Følgende hadde ordet i saken: Nils Håvard Dahl, Toralf Pedersen, Torbjørn Pedersen, Sissel Pedersen, Geir Sverre Gjendem.

Nils Håvard Dahl anbefaler årsmøtet å ikke binde styret, så de har handlingsrom til å endre underveis. Mette følger opp at det er forslag som er nevnt (priser etc).

Toralf Pedersen presiserer at dører inn til hallene kan ikke låses da disse er nødutganger, ikke lurt at unger går i disse hallene (pga kan være blystøv i luften etc).

Alexandra W. Stokke sier at det kan ordnes med mobile avsperringer/plastikkbånd som kan settes opp ved disse dørene.

Torbjørn Pedersen: Begrenser bruken av hallene til medlemmene da hallene må stenges under utleie.

Sissel Pedersen: Dette vil kollidere med høy aktivitet i hallene, når man får faste leietakere for utlån av hallene til andre skytterlag og klubber.

Geir Sverre Gjendem mener at det er vesentlig viktig med inntekter, og at dette vil generere mere penger til klubben pr gang enn faste leietakere som betaler en månedlig/årlig sum.

Ble også nevnt at hallen er tilgjengelig for medlemmene mange timer i døgnet/uka hvor det ikke er aktivitet/treninger, så å leie ut hallen noen dager på helg bør ikke være noe problem.

Det må derfor utarbeides gode rutiner og regler for utleie av hallen.

Forslag fra styret: Sak 11.15A godkjennes. (Var ikke enstemmig)

Enstemmig vedtatt.

Vedtak: Forslaget ble vedtatt.

11.15B: Manual for bruk av klubbens logo

Forslagsstiller: Mette Westby

Følgende hadde ordet i saken:

Presisering: Klubbhåndboken skal det stå, ikke klubbloven.

Forslag fra styret: Sak 11.15B godkjennes.

Enstemmig vedtatt.

Vedtak: Forslaget ble vedtatt.

11.16: La huset leve

Forslagsstiller: Ingemund Stokke, Magnar Kristiansen, Bjørn Ligård, Kirsti Stokke

Følgende hadde ordet i saken:

Kirsti Stokke sier at kostnadsoversikten fra styret er feil da det ikke er behov for disse kostnadene.

Mette Westby gikk igjennom styrebehandlingen av saken og søknadene til kommunen, behov for lagringsplass. Det er søkt og innvilget søknad om riving til kommunen, så det er ikke noe i veien for at huset kan stå så lenge det ikke er falleferdig og fare for forbipasserende. Ber om respekt for seniorene som har bygd opp denne nye hallen og den gamle banen.

Ingemund Stokke sier at «pensjonistene» tar alle kostnader for bygget. Trengs ikke strøm, kan bruke aggregat. Ladeutstyr er det noe medlemmene tar med seg.

Sigurd Endresen – med respekt ovenfor de eldre skal det bare mangle at huset står.

Kirsti Stokke – Mener dugnadsinnsats vil mangle av medlemmene ved nedrivelse av klubbhuset.

Finn Jarle Sørli – Vi har nok av utgifter på denne hallen, er det forsvarlig å ta kostnader for dette klubbhuset i tillegg til de kostnadene vi har.

Bjørn Jakobsen ønsket en avklaring om vi ikke var pålagt å rive klubbhuset, Mette Westby følger opp med at vi er ikke pålagt å rive det, men at det er søkt og innvilget riving av bygget.

Nils Håvard Dahl kommer med et forslag om at etter årsmøtet, at det bør utredes om bygget kan outsources til en «pensjonistgruppe» som kan drive dette bygget for seg selv utenfor Stjørdal Pistolklubb med at de tar alle kostandene av bygget.

Forslag fra styret: Sak 11.16 godkjennes ikke.
Avstemning med håndsopprekking. 6 personer er imot til dette forslaget.
Vedtak: Forslaget ble vedtatt.

11.17: Kontingent juniorer

Forslagsstiller: Geir Sverre Gjendem
Samles under sak 12

11.18: Kontingent ordinære medlemmer

Forslagsstiller: Geir Sverre Gjendem
Samles under sak 12

11.19: Treningsavgift pr treningsøkt for ikkemedlemmer

Forslagsstiller: Geir Sverre Gjendem
Samles under sak 12

11.20: Kontingent sidemedlemmer

Forslagsstiller: Geir Sverre Gjendem
Samles under sak 12

11.21: Differensiering i medlemsavgift for trygdede

Forslagsstiller: Endre Hølaas
Samles under sak 12

Ikke behandlet: Mandater for hvert enkelt komite må opprettes og gjøres tilgjengelig

Vedlegg:

Vedlegg 1 – Innkommet sak på epost (Originalen): Sak 1 =Sak 9, Sak 2=Sak 7, Sak 3=16

Sak 12: Fastsette medlemskontingent og treningsavgift for 2022:

Nils Håvard Dahl sier at det er feil i kontingent for 2022: Forbundet er 350kr (Ikke 300kr som står i papirene). Kun medlemmer som er 21år og eldre som man må betale 350kr til forbund og 60kr til kretsen. Ingen kostnad til krets og forbund til sidemedlemmer.

Sak 12.1: Behandling av sak 11.18: (Kontingent ordinære medlemmer)

Valg om treningsavgift (200kr) inkluderes i medlemskontingent.

Forslag fra styret: Sak 12.1 (11.18) godkjennes ikke.

Avstemning med håndsopprekking. 27 personer er positive til dette forslaget.

Vedtak: Forslaget ble vedtatt. (treningsavgift inkluderes i medlemskontingent)

Valg om medlemskontingent:

Barn og ungdom tom 20år økes til 300kr (ref sak 11.17)

Forslag fra styret: 200kr

Avstemning med håndsopprekking. 24 personer er positive til dette forslaget.

Vedtak: Barn og ungdom: 300kr

Hovedmedlem økes til 1500kr (ink. Treningsavgift ref sak 12.1)

Forslag fra styret: 1200kr (uten treningsavgift) – Styret trakk forslaget sitt.

Det ble stemt for 1000kr eller 1500kr.

1000kr - 1 stemme.

Vedtak: Hovedmedlem: 1500kr ink. Treningsavgift

«Pensjonist etter fylte 67år» endret til «Pensjonist etter fylte 67år og medlemmer med honnørkort og sidemedlem» (Ref sak 11.20 og 11.21)

Pensjonist etter fylte 67år og medlemmer med honnørkort og sidemedlem:

Forslaget (11.20) var på 1050 ink treningsavgift ble økt til 1150 pga 100kr økning av hovedmedlem.

Enstemmig vedtatt

Vedtak: Pensjonist etter fylte 67år og medlemmer med honnørkort og sidemedlem: 1150kr

«Familiemedlem» endres til «Ektefelle/registrert samboer»

Styret trekker forslaget sitt.

Forslag: 950kr for Ektefelle/registrert samboer

Enstemmig vedtatt

Vedtak: Ektefelle/registrert samboer: 950kr

Pris for brikke (adgang til hallen):

Forslag: 100kr

Enstemmig vedtatt

Vedtak: 100kr for brikke.

Trening for ikke medlemmer pr gang:

Styres innstilling: 100kr pr gang

Forslag økes til 200k pr gang.

Avstemning med håndsopprekking. 9 personer er positive til forslaget om økning til 200kr.

Vedtak: 100kr for treningsavgift ikke medlem.

Oppsummert kontingent for 2022

| | Klubb | Krets | Forbund | Kontingent |
|---|--------|-------|---------|------------|
| Barn og ungdom tom 20 år (ink. Treningsavgift) | 300,- | 0,- | 0,- | 300,- |
| Hovedmedlem (ink. Treningsavgift) | 1090,- | 60,- | 350,- | 1500,- |
| Pensjonist etter fylte 67år og medlemmer med honnørkort og sidemedlem (ink. Treningsavgift) | 740,- | 60,- | 350,- | 1150,- |
| Ektefelle/registrert samboer (ink. Treningsavgift) | 540,- | 60,- | 350,- | 950,- |
| Aktivt æresmedlem (ink. Treningsavgift) | -360,- | 60,- | 350,- | 50,- |

Trening for ikke medlem pr gang kr 100,-

Brikke (adgang til hallen) kr 100,-

Sak 13: Vedta idrettslagets budsjett

Følgende hadde ordet i saken: Mette Westby

Forslag fra styret: Sak 13 godkjennes.

Torbjørn Pedersen: Nøkkelkort inkl treningsavgift reduseres med 25000 pga vedtak i sak 12. (170 medlemmer * 300kr=51000kr)

Enstemmig vedtatt.

Vedtak: Forslaget ble vedtatt.

Sak 14: Behandle idrettslagets

14.01: Organisasjonsplan (Side 7 i Klubbhåndbok Stjørdal Pistolklubb – Vedlegg 1)

Feltkomite legges til Organisasjonsplan + beskrivelse av rollene.

Toralf Pedersen meddeler at han avslutter sitt prosjekt som prosjektleder fra dagens dato.

Prosjektet avsluttes ikke, og inntil videre så må organisasjonsplanen være som den er.

Styret i Stjørdal Pistolklubb må finne en ny prosjektleder.

Enstemmig vedtatt.

Vedtak: Organisasjonsplan godkjent.

14.02: Lov for Stjørdal Pistolklubb – Revidert 13.04.2022

Følgende hadde ordet i saken: Finn Jarle Sørli og Nils Håvard Dahl.

Forslag fra styret: Sak 02 godkjennes. (Orientering om at loven er blitt endret)

Enstemmig vedtatt.

Vedtak: Forslaget ble vedtatt.

Sak 15: Valg:

- Finn Jarle Sørli trekker seg som leder for Stjørdal Pistolklubb fordi Toralf Pedersen trekker seg som prosjektleder.
- Ruben Lindgren følger opp med at han også trekker seg fra sitt verv som sekretær siden Toralf Pedersen og Finn Jarle Sørli trekker seg.

Torbjørn Pedersen sier at det må opprettes en valgkomite som gjør en grundig jobb for å finne et nytt styre.

Nils Håvard Dahl:

- Det må finnes et nytt styre innen 1 måned.
- Ekstraordinære Årsmøte bør finne sted før 25. mai. Med et punkt på agendaen: Valg.
- Nåværende styre må fortsette til nytt styre er valgt.
- Styret må finne ny prosjektleder.
- Det bør etableres en valgkomite som har i oppgave å finne nytt styre til ekstraordinært årsmøte.

Forslag til valgkomite:
Gerd Bergersen Leder
Torbjørn Pedersen Medlem
Bjørn Jakobsen. Medlem.

Nina stiller spørsmål ved Torbjørn lojalitet siden Toralf er faren. Torbjørn trekker forslaget.

Det var ingen andre som meldte seg til valgkomite, så det ble allikevel stemt over forslaget:

Forslag til valgkomite:

Gerd Bergersen Leder
Torbjørn Pedersen Medlem
Bjørn Jakobsen. Medlem.

Avstemning med håndsopprekking. 24 personer er imot til dette forslaget.

Vedtak: Forslaget ble ikke vedtatt.

Forslag til ny valgkomite:

Martin Frigaard
Bjørn Jakobsen
Roar Hembre
Gerd Bergersen
Enstemning vedtatt.

Årsmøtet hevet 23:40.

Personer for å skrive under protokollen:

Hein Aasander

Håvar Aasander

SKATVAL 19/05/22

Sted/Dato

Jan Karsten Holan

Jan Karsten Holan

SKATVAL 21/05/22

Sted/Dato

Ruben A. Lindgren

Ruben A. Lindgren (Protokollfører)

SKATVAL 19/5-22

Sted/Dato